
Fra: Fredrik Gabrielli <fredrikgabrielli@gmail.com> 
Sendt: 7. mars 2017 16:39 
Til: Katarina Birkeland 
Emne: Fwd: høyring Manger Skulemusikklag EM 
 

 

---------- Forwarded message ---------- 

From: Fredrik Gabrielli <fredrikgabrielli@gmail.com> 

Date: 2017-03-04 15:22 GMT+01:00 

Subject: høyring Manger Skulemusikklag EM 

To: bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no 

 

Her er Radøy ungdomsråd si høyring om saka om Prosjekttilskot til Manger skulemusikklag: 

 

Budsjettet for Prosjekttilskotsordninga som de søkjer etter ligg i år på 60000kr. Dei spør etter 

46000kr, som er 76% at den totale potten. Radøy Ungdomsråd tykkjer det verker impulsivt å bruke 

opp så mykje av dei pengane så tidleg på året. Dei 14000 kronene som vil stå igjen, vil ikkje vera nok 

til å dekkje ein betydelig del av eit liknande prosjekt for ein annan organisasjon. Samtidig er EM i 

ungdommskorps stort og viktig for kommunen sin stoltheit og motiv. Derfor foreslår Radøy 

Ungdomsråd ein reduksjon i stønaden til 650kr per korpsdeltakar (29900kr på 46 deltakarar), slik at 

meir enn 50% av potten gjenstår. Mvh Utval for Kultur, Idrett og Fritid v/Leiar Fredrik Soltveit Gabrielli 
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